
 
 
 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 

 

REGISTRATIENUMMER 
  

  

Datum 
  

7 mei 2018 

Aan Aan de voorzitter van de raad 
 

Onderwerp ICT uitbesteding Rijn en Braassem 
 

Gericht aan 
  

College van burgemeester en wethouders  

Wijze van 
beantwoording 

 

Het college dient schriftelijke vragen binnen 14 dagen te 
beantwoorden. 
 

Vragen 
 

  
1. Waarom is de Gemeenteraad van Kaag en Braassem niet 

geïnformeerd over de uitbesteding van de I&A door de 
BVO zoals gemeld in dit artikel:  
https://www.computable.nl/artikel/nieuws/wie-gunt-
wat/6336575/3152533/rijn-en-braassem-besteedt-it-
beheer-uit-aan-solvinity.html  
 

2. Waarom is nu voor uitbesteding gekozen en was dat 
recentelijk nog niet de beste keuze voor Kaag en 
Braassem volgens het college?  
 

3. Wat betekent dit voor de financiële positie van Kaag en 
Braassem. De gemeente Kaag en Braassem heeft 
financiële afspraken gemaakt met Alphen aan de Rijn, 
door uitbesteding lijkt het nu goedkoper te worden. 
Hoeveel bespaart Kaag en Braassem nu?   
 

4. Hoeveel heeft de migratie tot nu toe gekost en wel deel 
van deze gemaakte kosten zijn nu voor niks geweest? Wij 
hebben migratie uitgevoerd naar een ander systeem dan 
wat na de uitbesteding gebruikt zal worden.  
 

5. Wanneer werd het college op de hoogte gebracht van de 
twijfels die Alphen had over het zelfstandig blijven 
uitvoeren van de I&A faciliteiten? Waarom is de raad hier 
toen niet over geïnformeerd? Was dit niet cruciale 
informatie bij het besluit over de I&A van Kaag en 
Braassem? 

https://www.computable.nl/artikel/nieuws/wie-gunt-wat/6336575/3152533/rijn-en-braassem-besteedt-it-beheer-uit-aan-solvinity.html
https://www.computable.nl/artikel/nieuws/wie-gunt-wat/6336575/3152533/rijn-en-braassem-besteedt-it-beheer-uit-aan-solvinity.html
https://www.computable.nl/artikel/nieuws/wie-gunt-wat/6336575/3152533/rijn-en-braassem-besteedt-it-beheer-uit-aan-solvinity.html


 
6. Hoe kijkt het college, nu blijkt dat Alphen a/d Rijn 

uitbesteding aan de markt verkiest boven een 
gemeentelijke organisatie die de I&A beheert, aan tegen 
het oude raadsvoorstel en de daarbij horende 
argumentatie om voor samenwerking met Alphen te 
kiezen?   
 

 

Toelichting 
 

Naar aanleiding van in het in de vragen genoemde artikel heeft 
de Fractie van D66 een aantal vragen over de gevolgen van de 
in het artikel genoemde beslissing.  
 

Naam en ondertekening 
 

Namens D66,  
Nick van Egmond 
 

 

Route  
(in te vullen door griffie) 

   

Melding aan de raad  07-05-2018 Antwoorden naar raad  22-05-2018 

Geagendeerd: datum raad  28-05-2018 Behandeld: datum raad   

 


